
 29 december 2018  1/5 

 

 

Verslag algemene vergadering 

Donderdag 6 december 2018 

 “Verslag onder voorbehoud van goedkeuring op de volgende algemene 
vergadering.” 
 

Aanwezige effectieve leden: Filip Bolleire, Heidi Bottu, Roger Daenen, Ingrid De 
Tandt, Huig Deneef, Roger Engelbosch, Mark Hanssens (ondervoorzitter), Ingrid 
Hofkens, Marcel Jonckers (voorzitter), Caroline Meyers, Tom Van Elst, Alexander 
Vandermeulen, John Vankeijenberg, Roger Wouters (14/18). 

Aanwezige niet-stemgerechtigde leden: Peter Claessens (omgevings-ambtenaar), 
Helena Kinnaert (CD&V), Chris Strijckmans (Groen), Tim Mallants (Tienen Vooruit)  
Bijkomend: Paul De Cort, volgende schepen. 

Verontschuldigde effectieve leden:, Joëlle Hauglustaine, Annemie Van Aerschot. 

Verontschuldigde niet-stemgerechtigde leden: Tom Roovers (schepen van 
leefmilieu), Berty Goudriaan (milieudienst). 

Niet-verontschuldigde stemgerechtigde leden:, Raf Nilis, Maria Tollet. 

Niet-verontschuldigde niet-stemgerechtigde leden: Marc Ylen (SP.A), Joël 
Dereze (Vlaams Belang), Theo Herbots (Open VLD), Lucia Dewolfs (N-VA) 

 

oOoOoOo 

 

1. Goedkeuring vorig verslag 

Het verslag van de vergadering van 8 november wordt goedgekeurd.  Er zijn geen 
opmerkingen. 

2. Samenstelling Milieuraad 

In het afgelopen jaar namen 3 stemgerechtigde leden omwille van diverse 
omstandigheden ontslag.  Deze kunnen vervangen worden.  Bijkomend werd 
gevraagd dat alle stemgerechtigde leden zouden melden of ze al dan niet verder 
willen zetelen in de MAR.  Alle leden reageerden positief, uitzondering Roger 
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Daenen die liet weten ontslag te willen nemen en daarbij in die mail zelf een 
vervanger aanduidde.  Dit is niet voorzien in de statuten of huishoudelijk reglement.  
De voorzitter heeft gevraagd dat die persoon een kandidatuursbrief zou sturen, wat 
ook gebeurde. 

Er volgt enige discussie over de samenstelling van de milieuadviesraad als bepaald 
in de statuten.  Bij de installatie van de milieuraad werd een representatieve 
samenstelling met leden van landbouw en jacht beoogd, maar dit is niet uitdrukkelijk 
in de statuten bepaald.  Roger Daenen wil alleen ontslag nemen als een andere 
vertegenwoordiger van de wildbeheerseenheid (Roel Bouduin) wordt verkozen. 

De brieven van de 9 nieuwe kandidaten worden besproken.   
Als stemprocedure wordt afgesproken dat elk stemgerechtigd lid 3 kandidaten mag 
aankruisen.  Daarna volgt de geheime stemming.  Waarna Roger Daenen besluit zijn 
ontslag toch niet in te trekken alhoewel zijn gevraagde opvolger wordt ingekozen.  Dit 
geeft toch een behoorlijk ongenoegen bij vele leden. 

Dit geeft volgend resultaat 

• Isabelle Meerkens 9 stemmen 

• Roel Bouduin 9 stemmen 

• Toby Uytendaele 7 stemmen 

• Rik Vandenkerckhove 7 stemmen 

• Alessandro Martin 6 stemmen 

• Karl Booten 5 stemmen 

• Yves Butaye  2 stemmen 

• Rudolf Struyf 2 stemmen  

Gezien het ex aequo voor de derde vacature wordt hiervoor een tweede stemronde 
gehouden waarbij Toby Uytendaele als derde nieuw lid wordt verkozen.   
De verkozen kandidaten worden, conform de statuten, voorgelegd aan het college 
voor validatie. 
Een aantal leden betreuren dat vele erg valabele kandidaten op een wachtlijst 
moeten en opperen of het niet mogelijk het aantal leden van 21 te verhogen naar 23 
of 25.  Dit zal worden onderzocht. 

Met het oog op de goede werking van de MAR doet Ingrid een warme oproep aan de 
niet-actieve leden om in de toekomst hun plaats af te staan om zo een actievere 
ploeg te krijgen.  De voorzitter stelt voor het intern reglement betreffende uitsluitingen 
in de toekomst strikt toe te passen, en eventueel een verstrenging van deze 
reglementen op de agenda van een volgende vergadering te plaatsen. 

3. Vergroening van scholen 

Paul De Cort doet een verslag van zijn bezoek aan de school in Kumtich met 
betrekking tot het onderwerp “Vergroening / Bomen op de speelplaats”.  De directrice 
van deze school was op de hoogte van het voorstel vanuit de provincie, maar er blijkt 
toch een zekere drempel.  

Bij vergroeningsprojecten in scholen wil de provincie 80 % van de kosten subsidiëren 
met een maximum van 10.000 euro per project.  De provincie verwacht een 
draagvlak voor het project bij de ouderraad en de leerkrachten.  Als een school 
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interesse betoont, komt een projectbegeleider (van de MOS werking) de school 
bezoeken om advies te geven.  Er bestaat een heel pakket aan school-begeleidende 
maatregelen. 

Scholen die wensen dienen een aanvraag voor 1 juni in te dienen.  Daarna volgen 
vier maanden om het project vorm te geven waarna een beslissing volgt over de 
subsidie.  Er bestaat ook nog de mogelijkheid om een project aan te melden op het 
einde van het kalenderjaar. 
De stad zou kunnen helpen bij de technische uitvoering via de INL-werking. 

De directrice sprak bij het genoemde bezoek ook over gewenste maatregelen voor 
meer verkeersveiligheid rond de school, maar haar voorstel is nooit doorgestuurd 
naar de gemeente. 

Besloten wordt in de volgende maanden met een paar MAR-leden nog andere 
scholen aan te spreken.  De voorzitter zal contact opnemen met Martine Van Camp 
om te bekijken of deze thematiek door een paar MAR-eden kan besproken worden 
op de centrale preventievergadering van alle Tiense Scholen als eerste contact.  
Indien dit niet kan, zullen de scholen aangeschreven worden als eerste stap om het 
project te promoten.  Enkele leden engageren zich: Ingrid H., Paul DC., Marcel J. 

4. Boomkappingen 

Een paar boomkappingen kwamen in de actualiteit doordat ze door omwonenden 
betwist werden. 
Het betreft op de eerste plaats de oude paardenkastanje aan de kerk van Breisem  
omwille van de grote waarde van deze boom als eeuwenoud dorpszicht, zijn 
belevings- en ecologische waarde.  De boom werd onaangekondigd gekapt. Het blijkt 
dat dit in opdracht van de Technische Dienst was, maar hierbij werd de juiste 
procedure niet gevolgd.  Het diensthoofd was blijkbaar niet op de hoogte.  De reden 
voor de verwijdering was de veiligheid omdat de boom aangetast was door een 
schimmel, maar een aantal burgers brengen dit in twijfel: kon de boom niet gered 
worden? 

Een gelijkaardig geval is de kapping van één van de twee grote bomen bij de 
toegang tot De Kronkel bij de kerk van Vissenaken. 

De Milieuraad vraagt het bestuur en de Technische Dienst om in de toekomst wel de 
voorziene procedures te volgen.  Over verwijderen van dergelijke bomen dient goed 
nagedacht. 

Ook aan de Oplinterse Poort worden (werden) nog enkele oudere bomen verwijderd.  
Bij de werken zijn te veel wortels verwijderd en ontstond een hoogteverschil met het 
nieuwe fietspad.  Het betrof hier dus ook een keuze in verband met veiligheid..  

De vergadering discussieert over een vervanging voor de boom in Breisem.  De raad 
zal een schrijven richten aan de gemeente om aandacht te vragen voor de 
procedures en voor te stellen een zomereik aan te planten als vervanging.  Voor de 
toegang tot De Kronkel wordt linde voorgesteld. 
Voor de kappingen aan de Oplinterse Poort zouden meerdere bomen als vervangers 
worden aangeplant. 
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5. Ziekenhuissite 

Aan de MAR werd de vraag gesteld of de voorgestelde plannen van de verwachte 
nieuwe site voor het ziekenhuis zo zullen worden uitgevoerd met een omvormen van 
de boomgaard Reynaerts tot een park met daarin een nieuwe waterpartij.  De MAR-
leden willen onderstrepen dat ze al jaren pleiten voor een uitbreiding van de Viander 
als nabestemming voor deze boomgaard.  Hier is een prachtige kans voor een 
uitbreiden van een groene long voor onze stad. 

De haalbaarheidsstudie is nog altijd lopende.  Er is dus nog geen zekerheid.  De site 
ligt op het laagste punt van Tienen waar vroege veel kwel was.  Mogelijk kan hier dus 
een waterpartij worden voorzien die ook als opvangbekken / buffer kan dienen.  De 
bedoeling is alvast om de klinieksite in het groen te integreren.  Hierbij dient 
zorgzaam omgesprongen met parkeeroppervlakte (liever in een gebouw dan een 
grote open ruimte op te offeren.) 
Er is nog geen termijn gekend voor het afronden van de studie.  

6. Wandeling langs de Gete 

Er volgt een oproep aan de leden om deel te nemen aan de wandeling op 8 
december georganiseerd door de VMM samen met de stad.   Het betreft een 
wandeling van op de Ste-Helenavest bij het oude sluishuis tot de Bergévest.  De 
MAR-leden zijn al via mail uitgenodigd.  Het is de bedoeling om ideeën samen te 
brengen tijdens de wandeling maar voorstellen kunnen ook worden doorgestuurd 
naar Gerda.vanelsen@tienen.be. 

7. Varia 

7.1 Actie ‘Meer dan Sprietjes’ 

Het betreft hier voorstellen vanuit de provincie naar de burgers om gazons te laten 
evolueren tot grasveld met toch bloemetjes tussen.  Er volgt een infosessie van de 
provincie op 26 maart in C.C. De Kruisboog. 

7.2 Voorjaarsmarkt 

Deze zal wellicht doorgaan op zondag 28 april.  De beslissing volgt op het volgende 
college.  Dit punt zal dus besproken worden op de volgende MAR 

7.3 Eenden voederen 

Er is nog steeds enige animo betreffende het voederen van eenden op de Gete in de 
binnenstad en ook in de Viander.  Dit zou gebeuren met heel veel brood dat in de 
Gete wordt geworpen.  Binnen de MAR is men het nog oneens in welke mate dit 
ongezond is voor de dieren.  Een brief hierover naar het stadsbestuur wordt daarom 
uitgesteld tot eind januari.  Sil Janssen van het Opvangcentrum voor Wilde Dieren is 
als spreker door de Vogelwerkgroep uitgenodigd in de polyvalente zaal van CC De 
Kruisboog op29 januari.  We zullen hem dan hierover raadplegen..  Los daarvan 
zorgen de grote hoeveelheden brood die sommigen voederen sowieso voor een 
probleem (waterkwaliteit). 

7.4 Klimaatbewust huishouden 

mailto:Gerda.vanelsen@tienen.be


 29 december 2018  5/5 

De Milieuadviesraad heeft een voorstel voor een infoavond op 19 februari in de 
Polyvalente zaal.  Jenny De Laet van de RUGent zal een lezing geven over 
Klimaatbewust huishouden, aanvang 19.30 u.  Dit voorstel wordt goedgekeurd. 

Het is belangrijk dat een aantal andere verenigingen uit het middenveld als (niet 
beperkend) Velt, Repaircafé, Riso en eventueel nog andere verenigingen worden 
gecontacteerd om mee promotie te maken. 
Tom zal deze activiteit ingeven op Uit in Vlaanderen. 

7.5 Voor volgende vergadering 

Er wordt voorgesteld om voor een groot project te kiezen voor het nieuwe 
kalenderjaar.  Dit wordt volgende vergadering besproken. 
Tijdens de januari-vergadering zal de voorzitter een voorstelling van de milieuraad 
geven aan de nieuwe leden.  

7.6 Recom 

Er is een nieuwe vergunningsaanvraag van Recom, voor een breekwerf, klasse I.  Er 
wordt op gewezen dat dit bedrijf in het verleden het niet zo nauw nam met de 
bepalingen in de vergunningen over buffers en grensschermen.  Toch werd het 
bedrijf niets in de weg gelegd.  Er mag verwacht worden dat deze nieuwe 
vergunningsaanvraag zal goedgekeurd worden. 

7.7 Gewonde dieren 

In de Viander zijn (opnieuw) meerdere gewonde dieren (eend met één poot, 
mankende meerkoet, nijlgans met gebroken vleugel,...).  Wellicht werden deze dieren 
gekwetst door achtergelaten vissersmateriaal, vooral visdraden.  Marcel zal hierover  
contact  nemen met de Tiense Fishing Club om hun te wijzen op hun 
verantwoordelijkheid. 

Verslaggeving: Tom Van Elst – Marcel Jonckers 

 

Opmerking:  De volgende vergadering (10 januari) zal doorgaan in Natuur.huis De 
Gors (Vissenaken).  In het verlengde van de jaarlijkse traditie zorgt de 
Milieuadviesraad voor de drank, (John regelt dit) en de leden zorgen voor wat hapjes 
voor de nieuwjaarsborrel. 

Belangrijk! 

Er zijn voor 2019 algemene vergaderingen voorzien op volgende data: 10 januari (in 
De Gors, Vissenaken), 7 februari, 14 maart, 4 april, 2 mei, 6 juni, 5 september, 3 
oktober, 7 november en 5 december. 

 

Verbruik vrijetijdscentrum: 2 flessen bruisend water, 2 flessen plat water, 1fles 
fruitsap 


